

**BEWERBUNG FÜR DIE BACHELORSTUDIENGÄNGE DES LEUPHANA COLLEGE
NACHWEIS DER ENGLISCHKENNTNISSE DURCH MODULE IM UMFANG VON 30 CP**

Application for Bachelor Programs at Leuphana College
Proof of english language proficiency through modules amounting to 30 CP

Name, Vorname: _____
Name, Given Name:

Die für den Zugang erforderlichen Englischkenntnisse weise ich durch Module eines Hochschulstudiums im Umfang von mindestens 30 Credit Points (nach ECTS), die ausschließlich in englischer Lehr- und Prüfungssprache erbracht worden sind, nach. Bitte die nachfolgende Erklärung von der vorherigen Hochschule ausfüllen lassen. Ohne diese kann der Nachweis der geforderten Englischkenntnisse nicht anerkannt werden!

I hereby provide proof of the English language skills required for admission through modules of a university degree programme amounting to at least 30 credit points (according to ECTS), which have been completed exclusively in English as the language of instruction and examination. Please have the following declaration completed by the previous university. Without this, proof of the required English language skills cannot be recognised!

ERKLÄRUNG DER HOCHSCHULE

Attestation of the Higher-Education Institution

Name der Hochschule: _____
Name of Higher-Education Institution:

Name des Studienganges: _____
Program's name:

Hiermit wird bescheinigt, dass Frau/Herr _____
geboren am _____, im oben genannten Studiengang an unserer Hochschule _____ Credit Anzahl Points (nach ECTS) in Modulen mit ausschließlich englischer Lehr- und Prüfungssprache erbracht hat.

This is to certify that, within the framework of the above-named course of studies at our higher-education institution,

Ms./Mr. _____, born on _____, obtained _____ ECTS Credit Points
in modules exclusively taught and examined in English.

Ort, Datum
Place, Date

Unterschrift
Signature

Stempel der Hochschule
University Stamp

Hinweis: das ausgedruckte und vollständig ausgefüllte Formular können Sie als gescannte Datei (pdf) an die folgende E-Mailadresse senden:

studierendenservice@leuphana.de.

Note: you can send the printed and completed form as a scanned file (pdf) to the following e-mail address:

studierendenservice@leuphana.de.